
Zápis z konference RSST Bruntál, konané dne 12.9.2024 v Bruntále 
 

1. Na konferenci byli přítomni zástupci RSST a delegáti oddílů: 
 
Ota Slavík (VV RSST, Vrbno), Lenka Slavíková (VV RSST, Vrbno), Jiří Veigl (VV RSST, Horní Město), 
Michal Těžký (VV RSST, Horní Životice), Zdeněk Štefanišin (VV RSST, Horní Město), Bedřich Benda 
(Moravskoslezský Kočov), Ladislav Kvasničák (Moravskoslezský Kočov), Miroslav Sabol (Olympia Bruntál), 
Vojtěch Kolář (Olympia Bruntál), Ivan Merta (Horní Životice) 
Jako hosté se konference zúčastnili předseda KSST Olomouc Petr Altman a předseda RS ČUS Bruntál Jan 
Urban 
 

2. Zpráva o činnosti byla přednesena předsedou svazu 
 
Svaz sdružuje celkem 10 oddílů ( KST Město Albrechtice, Olympia Bruntál, Sokol Vrbno, SVČ Rýmařov, 
Sokol Horní Životice, TJ Moravský Kočov a TJ Horní Město, SK Malá Morávka/Karlov pod Pradědem – 
stolní tenis, TJ Krnova od uplynulé sezóny i TJ Sokol Brantice).    

RSST řídil v uplynulé sezóně regionální přebor dospělých, do kterého bylo přihlášeno 6 družstev. 
Vítězem této dlouhodobé soutěže se, stejně jako v uplynulé sezóně, stalo družstvo Olympia Bruntál B , před 
druhými Horními Životicemi A. 
 V soutěžích jednotlivců jsme uspořádali regionální přebor dospělých ve Vrbně, který jsme hráli opět 
jako OPEN soutěž. Turnaje se zúčastnilo 16 hráčů a hráček. Vítězem v soutěži dvouher se stal Lukáš Veigl 
(SK Štětí) a ve čtyřhře dvojice Jarmila Veiglová – Jiří Holubec (KST Jeseník - KST Město Albrechtice). 

V kategorii mládeže jsme uspořádali 6 bodovacích turnajů a regionální přebor. Tři bodovačky byly v 
Moravskoslezském Kočově, dvě ve Vrbně a jedna premiérově v Rýmařově. Regionální přebor proběhl 
tradičně v Horním Městě. Daří se i držet lepší počet účastníků, který se pohybuje mezi 15 a 20 na turnaj, což 
je trochu zlepšení. Snad se nám podaří tento trend udržet i v nastávající sezóně. 
 Vítězem RP jednotlivců v kategorii mládeže se stal ve dvouhrách Matěj Škopík (MS. Kočov) a ve 
čtyřhře pár Tomáš Kříbala – Matěj Škopík (MS. Kočov). 
  Na krajské úrovni se pak dokázala prosadit především Veronika Mazalová (Olympia Bruntál), která 
skončila na 1.místě v krajském žebříčku dorostenek U19. Ve stejné věkové kategorii dorostenců skončil Petr 
Slavík (Sokol Vrbno) na 5.místě. Mezi nejmladšími se dařilo lépe prosadit děvčatům, když Elena Chovancová 
(Horní Město) skončila na 3. místě mezi děvčaty U11 a Tereza Fišrová (Sokol Vrbno) obsadila ve stejné 
kategorii 5.místo. 

Na celostátní úrovni se nejlépe dařilo Veronice Mazalové, která získala konečné 22. místo na 
celostátním žebříčku v kategorii děvčat U19. Mezi chlapci U19 obsadil Petr Slavík konečné 64.místo.  

V kategorii dospělých stojí za zmínku i účast Klaudie Mazalové (Olympia Bruntál na Mistrovství 
světa veteránů v Římě. 

 
3. Zprávu o hospodaření a rozpočtu přednesl rovněž předseda svazu 

 
Abychom srovnali výkaz hospodaření svazu s výkazem hospodaření ČUS, který naše hospodaření zastřešuje 
měníme vykazování podle sezón na vykazování za kalendářní rok. Aby bylo možné takový krok učinit, 
musíme jednorázově vykázat hospodaření za přechodné období, v tomto případě to bude druhá polovina roku 
2023. Následně budeme vykazovat hospodaření za rok 2024 atd.     

 
Příjmy svazu od 1.7.2023 do 31.12.2023 23 230 Kč 
zůstatek z minulé sezóny ………..  18 000 Kč 
evidenční poplatky …………..…..    5230 Kč 
 
Výdaje svazu od 1.7.2023 do 31.12.2023  10 230 Kč 
konference svazu ………………….    887 Kč 
Bodovací turnaje………………….. 5 000 Kč 
Diplomy, medaile ………………… 3 534 Kč 
Služby sekretariát .,………………...   809 Kč 
 
Zůstatek k 31.12.2023 činí 13 000 Kč.   
 
 
 



 
 
 

4. Návrh rozpočtu pro rok 2024: 
 
Výdaje: 
 
BTM (6 turnajů)………………6x2 000….…..12 000 Kč 
RP (2 turnaje)…………………2x2 500…....….5 000 Kč 
Konference………………..……………………1 500 Kč 
Odvody z evidenčních poplatků ……………….8 000 Kč 
 
Celkem…………………………..……………26 500 Kč 
 
Příjmy: 
 
Zůstatek …………………………………. 13 000 Kč 
Evidenční poplatky ……………………… 19 000 Kč 
Registrační a přestupní poplatky …………     500 Kč 
Dotace ČAST …………………………….15 000 Kč 
Celkem ……………………………………47 500 Kč 
 
Pozn.: nově se ve výdajích objevuje položka „odvody z evidenčních poplatků“, což představuje odvod částky 
200 Kč za každého registrovaného hráče ve prospěch ČAST. 
 

5. Informace z konference KSST Olomouc podal předseda svazu a doplnil předseda KSST Olomouc 
 

Byl zvolen nový výkonný výbor. Novým předsedou se stal Petr Altman, dále byli zvoleni Pavel Prázdný, Jan 
Beneš a Jakub Chalupa. Aktuálně tedy VV KSST Olomouc pracuje ve čtyřčlenném složení s předpokladem 
kooptování pátého člena. Byla pozitivně zmíněna zlepšená práce s mládeží, která přinesla dobré výsledky na 
celostátní úrovni, především u hráčů z Přerova a Hnojic. Zlepšení je vidět i v oblasti trenérů, kdy máme v kraji 
4 trenéry licence B a další tři hráči jsou ve fázi jejího získání. 
Na konferenci byl přítomen jako host p.Henžel za ČAST. Zodpovídal dotazy především na zvýšené registrační 
poplatky a také negativní reakce na zavedení statusu krajských manažerů. 
 
 

6. RP družstev mužů, RP jednotlivců mužů a žen, RP mládeže, bodovací turnaje 
 

Na konferenci bylo diskutováno předpokládané složení regionálního přeboru družstev v nadcházející sezóně. 
Je předpoklad účasti sedmi družstev: Moravskoslezský Kočov -2 družstva, Horní Životice 2 družstva, Horní 
Město, Bruntál, Malá Morávka. 
Byl schválen rozpis soutěže družstev dospělých. Michal Těžký rozešle rozpis na jednotlivé oddíly.  
V oblasti mládeže předpokládáme pokračovat ve stejném duchu jako v uplynulých sezónách, tedy 6 
bodovacích turnajů a jednorázový regionální přebor jednotlivců. 
 
 

7. Diskuse 
O. Slavík – návrh společného soustředění mládeže pro region. Z. Štefanišin ověří zájem o tuto případnou akci 
mezi oddíly. 
B. Benda – stížnost na špatné podmínky pro trénink v obcích, nejsou prostory, chybí trenéři 
J. Veigl – termíny RP družstev dospělých – nutno respektovat termín požadovaný domácím oddílem 
J. Veigl – zápisy online – nefunguje v rámci regionu. 
J. Veigl – byly vypsány tvrdé podmínky pro obnovu licencí rozhodčích 
J. Urban – možnost čerpání dotace z MS kraje na rok 2025 pro reg. Bruntál  
 
 
Zapsal: Ota Slavík 
Předseda RSST Bruntál 


